
П Р О Т О К О Л  № 10 

 Х сесія VІІ демократичного скликання 

від 20 вересня 2016 року 

Місце проведення: зала засідань Золочівської міської ради. 

Відповідно до розпорядження міського голови м. Золочева від 12.09.2016 року 

№108 «Про час пленарного засідання Х сесії міської ради VІІ демократичного 

скликання» 20.09.2016 року відбулось засідання Х сесії Золочівської міської ради 

VIІ демократичного скликання. 

Сесію відкрив головуючий – Гриньків І.М.- міський голова м Золочева. 

Виконується Державний славень України. 

Присутні -  депутаи міської ради: Анін І.В., Барабаш Й.П., Бойко Т.О., Будзівула 

В.В., Городиловський Т.П., Джула В.Б.,  Дубно Б.Я., Колодка Д.І.,  Куйбіда Т.Я., 

Легоцька Т.Л., Мірчук В.А.,  Медвідь В.М., Рудий М.Б., Сидорович О.М., Стецюк 

І.Р., Слободян Ю.І. Савчук А.Ю., Хомич В.Б., Чучман Л.М  Шаваровський Р.З.  

 

Відсутні -  депутати міської ради: Вонс С.М., Воронюк В.М., Гладкий А.Р. 

Кравчук Т.О., Тершовчин М.І., Юрцан В.М.   

 

У засіданні  взяли участь : 

 

О.Лучанко – завідувач фінансово-господарського відділу міської ради; 

П.Кобелька – головний державний інспектор Інспекційного відділу у східному 

регіоні Департаменту державної архітектурно-будівельної інспекції у Львівській 

області 

Сесія розпочала роботу об 10.00 год.  

Головуючий: для роботи сесії потрібно обрати секретаря.  

Пропоную секретарем сесії обрати депутата Чучман Л.М. 

Головуючий: хто за те, щоб обрати секретарем сесії депутата Чучман Л.М. 

прошу голосувати. 

Голосували: «за»-18 

Головуючий: Рішення прийнято. 

Сесія вирішила: обрати секретарем Х сесії VІІ демократичного скликання 

депутата Чучман Л.М. 

Головуючий: приймаємо даний порядок денний за основу, прошу голосувати: 
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Голосували: «за» -19. 

Головуючий: Рішення прийнято. 

Головуючий: голосуємо за регламент Х сесії VІІ демократичного скликання в 

цілому 

Голосували: «за» -20.  

Головуючий: Рішення прийнято. 

Головуючий: питання  перше – виступи депутатів з заявами і оголошеннями. 

Д.Колодка:  В міжсесійний час була проблема з Грушецькими. Як вона 

вирішена?  

Як вирішується питання з будівництвом будинку сімейного типу? 

Головуючий: Виконавчий комітет звернувся в суд стосовно виселення сім'ї 

Грушецьких, суд призначено на 06.10.2016 року. 

Стосовно будинку сімейного типу, Золочівська РДА – замовник, але відсутнє 

фінансування, що обумовило неможливість проведення будівництва. Звертались в 

Золочівську РДА, вони мають намір будувати. 

Р.Шаваровський виступив із зверненням щодо змін до Положення про порядок 

відведення земельних ділянок для будівництва та обслуговування житлових 

будинків, господарських будівль та споруд із земель комунальної власності м. 

Золочева.  

В.Хомич: стосовно факту спалювання жителями міста сміття. Що це сприяє 

захворюваності населення, а саме: онкозахворювання. Керівник громадського 

формування «Міська варта», щоб виступив що зроблено по даному питанню. 

Головуючий: питання актуальне. Зберемо робочу групу. Яка буде 

відслідковувати дані випадки, пояснювати і наказувати. Важливо проводити нам 

разом роз’яснювальну роботу.  

Д.Колодка наголосив, щоб керівник «Міської варти» прозвітував про проведену 

роботу по цій проблемі 

Т.Легоцька вказала на необхідність роз’яснення мешканцям, щоб не спалювали, 

а робили компостну яму і це є хорошим добривом. 

Головуючий: наголосив, що визначимося з виконавцями, хто це буде робити: 

переконувати, а ні, то карати. Стосовно коштів: 

- йде до завершення каналізування масиву Заріччя; 
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- з Міністерства економіки надійшли кошти на каналізування вул. 

Спортивної, 

- ведемо пошук партнерів у Польщі, щоб брати участь у конкурі проектів 

Україна-Польща-Білорусь 

- 22-24.09.2016 року відбудуться заходи із святкування Дня міста 

Складовська, де буде підписано протокол намірів щодо міста побратима. 

По наступному питанню про створення відділу державної архітектурно-

будівельної інспекції Золочівської міської ради виступить О.Сидорович 

О.Сидорович: про створення відділу державної архітектурно-будівельної 

інспекції Золочівської міської ради 

Д.Колодка виступив з уточненнями щодо дати і щодо призначення і звільнення 

керівника відділу із обов’язковим погодженням сесії Золочівської міської ради 

Головуючий ставлю на голосування із пропозиціями Д.Колодки 

Голосували: «за»- 22, - одноголосно 

Головуючий: Рішення прийнято. По цьому питанню пропоную послухати 

П.Кобелька - головного державного інспектора Інспекційного відділу у східному 

регіоні Департаменту державної архітектурно-будівельної інспекції у Львівській 

області  

П.Кобелька наголосив, що відповідно закону функції інспекції будуть 

здійснюватись тільки в м. Золочеві, а коли буде громада, то на території громади. 

Інспекція буде видавати дозвільні, реєстраційні документи в галузі 

містобудування. Вказав, що штат має бути мінімум 4-5 працівників: керівник, 

юрист, реєстратор, інспектор, які мають бути взаємозамінні., повинні пройти 

відповідне навчання. 

Головуючий запропонував прокоментувати необхідність створення інспекції 

депутатам, які до цього дотичні. 

Т.Городиловський наголосив, що це передбачено на рівні закону, важливо, що 

це буде на місці і буде більше підконтрольне питання громаді. 

П.Кобелька наголосив про необхідність формування бюджету, щоб передбачити 

кошти необхідні для роботи інспекції. 

В.Хомич: чи підприємці будуть мати вибір із зверненнями? 

П.Кобелька вказав, що орган підпорядковується місцевій владі і інспекції 

України. 

Й.Барабаш вказав, що на місці вирішувати питання буде зручніше. 
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Б.Дубно наголосив що зручніше коли інспекція буде на місці, адже іноді 

потрібні правки в декларації і на місці це зробити швидше. 

Д.Колодка: як усунути корупційну складову? 

Головуючий вказав, що в Городку це тривало 1 рік. Необхідно буде зробити 

реорганізацію в структурі міської ради. Є ще вільні кабінети. Будемо 

затверджувати структуру на 2017 рік. Голосуємо проект рішення в цілому.  

Голосували: «за»- 22, - одноголосно. 

Головуючий: Рішення прийнято. 

О.Сидорович: про внесення змін та доповнень в план діяльності Золочівської 

міської ради з підготовки проектів регуляторних актів на 2016 рік. 

В.Хомич вказав, що в прибудинкових територіях платять більшу ціну, тоді 

пропоную внести зміни в оплаті за сміття. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про внесення змін та доповнень в план діяльності 

Золочівської міської ради з підготовки проектів регуляторних актів на 2016 рік 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження Порядку проведення громадських обговорень з 

питань добровільного об’єднання територіальних громад. 

В.Хомич наголосив на необхідності розміщення в місцевих засобах масової 

інформації. 

Головуючий: голосуємо в цілому з поправкою депутата Хомича. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про затвердження Порядку проведення громадських 

обговорень з питань добровільного об’єднання територіальних громад прийнято. 

По наступному питанню доповідає О.Лучанко 

О.Лучанко: про затвердження звіту про виконання міського бюджету м. Золочева 

за І півріччя 2016 року. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про затвердження звіту про виконання міського бюджету 

м. Золочева за І півріччя 2016 року прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження проекту землеустрою на з/д. пл.. 0,09 га на вул. 

Бродівська гр. Загородній С.І. 
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Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження проекту землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження технічної документації із землеустрою на з/д. 

пл.. 0,0863 га на вул. Польна,12б гр. Дзюрман Ю.В. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження технічної документації із землеустрою 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження технічної документації із землеустрою на з/д. 

пл.. 0,062 га на вул. Дорошенка П., 24 гр. Олійник М.Г. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження технічної документації із землеустрою 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження проекту землеустрою на з/д. пл.. 0,0558 га на 

вул. Вокзальна гр. Радуль Т.Й. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження проекту землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження технічної документації із землеустрою на з/д. 

пл.. 0,0025 га на пл.. Ринок гр. Осемчука С.Д. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження технічної документації із землеустрою 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження технічної документації із землеустрою на з/д. 

пл.. 0,10 га на вул. Заріччя,49 гр. Кшемінського М.А. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження технічної документації із землеустрою 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження технічної документації із землеустрою на з/д. 

пл.. 0,0028 га на пл.. Ринок гр. Ковальчук Л.М. 

Голосували: «за»- 22. 
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Головуючий: Рішення про затвердження технічної документації із землеустрою 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження технічної документації із землеустрою на з/д. 

пл.. 0,0748 га на вул. Набережна,149 гр. Савичу Й.М. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження технічної документації із землеустрою 

прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,045 га на вул. Замкова,6а гр. Анін М.В. 

Голосували: «за»- 21, утрим. – депутат І.Анан 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,01 га на вул. Шевченка Т., 17 гр. Бохні О.В.. 

Голосували: «за»- 21 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,035 га на вул. Шевченка Т., 49 гр. Костіву І.В. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,0594 га на вул. Богуна І.,7., гр. Саміді М.Я. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,0026 га на пл.. Ринок., гр. Пализі Г.І. 

Голосували: «за»- 22. 
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Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,045 га на вул. Шевченка Т. – дольна, 35, гр. Венгеру П.Я. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,056 га на вул. Набережна,113, гр. Весні І.П. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,10 га на вул. Кривоноса М. , 31., гр. Корховій І.М. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,05 га на вул. Кривоноса М.., гр. Гудимі М.В. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення технічної документації на 

з/д. пл.. 0,06 га на вул. Шевченка Т. - дольна, гр. Чайковській О.К. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення технічної 

документації прийнято. 

О.Сидорович: про вилучення з/д. пл.. 0,1552 га на вул. Шашкевича М., 25 ОСББ 

«Міліцейський дім» 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про вилучення земельної ділянки прийнято. 
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О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою на 

з/д. пл.. 0,1417 га на вул. Шашкевича М.,25., ОСББ «Міліцейський дім». 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою на з/д. 

пл.. 0,0029 га на вул. Шашкевича М.,25, гр. Ділаю П.Й. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження технічної документації із землеустрою на 

земельні ділянки на вул. Залізняка М., 10а для обслуговування гаражів 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження технічної документації із землеустрою 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження технічної документації із землеустрою на з/д. 

пл.. 0,6731 га на вул. Залізняка М., 3 гр. Богуну О.В. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження технічної документації із землеустрою 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження проекту землеустрою на з/д. пл.. 0,0022 га на 

вул. Бродівська,2г/5, гр.. Івашківу Б.М. 

Голосували: «за»- 21, «утримався» - Медвідь В.М. 

Головуючий: Рішення про затвердження проекту землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження проекту землеустрою на з/д. пл.. 0,0018 га на 

вул. Бродівська,2г/6, гр.. Івашківу Б.М. 

Голосували: «за»- 21, «утримався» - Медвідь В.М. 

Головуючий: Рішення про затвердження проекту землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про виготовлення експертної грошової оцінки земельної ділянки 

пл.. 0,3370 га на вул. Бенівська,21, гр.. Гриневича М.В. 
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Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про виготовлення експертної грошової оцінки земельної 

ділянки прийнято. 

О.Сидорович: про виготовлення детального плану територій на вул. Вокзальна 

гр. Ліщука В.П. для будівництва та обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про виготовлення детального плану територій прийнято. 

О.Сидорович: про внесення змін та доповнень в рішення сесії міської ради № 852 

від 25.01.2013р. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про внесення змін та доповнень в рішення прийнято. 

О.Сидорович: про продовження оренди землі пл.. 0,0024 га на вул. Бандери Ст.. 

героя України, ФОП Костенко О.В. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про продовження оренди землі прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження проекту землеустрою на з/д. пл.. 0,0023 га на 

вул. Влова,2, ФОП Марусин О.Б. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про затвердження проекту землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про надання дозволу на виготовлення проекту землеустрою на з/д. 

пл.. 0,1997 га на вул. Павлова академіка, 14а гр. Луняку І.Г., Кондушу Ю.Б., 

Грицаю Р.В. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про надання дозволу на виготовлення проекту 

землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про вилучення з/д пл.. 0,0023 га на вул. Польна гр.. Шевчук І.В.  

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про вилучення земельної ділянки прийнято. 
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О.Сидорович: про затвердження проекту землеустрою на з/д. пл.. 0,9405 га на 

вул. Павлова академіка, 21 для будівництва і обслуговування багатоквартирних 

житлових будинків. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про затвердження проекту землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження проекту землеустрою на з/д. пл. 1,0383 га на 

вул. Павлова академіка, 21 для реконструкції незавершеного будівництва будівлі 

акушерсько-гінекологічного корпусу Золочівської ЦРЛ 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про затвердження проекту землеустрою прийнято. 

О.Сидорович: про продаж з/д. пл.. 0,0092 га на вул. Січ.Стрільців, 2г ФОП 

Деленговському М.М. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про продаж земельної ділянки прийнято. 

О.Сидорович: про продаж з/д. пл.. 0,0023 га на вул. Репіна І., 1а гр.. Вельган Я.І. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про продаж земельної ділянки прийнято. 

О.Сидорович: про продажу права оренди з/д. пл.. 0,3780 га на вул. Бродівська на 

земельних торгах. 

Голосували: «за»- 21. 

Головуючий: Рішення про продажу права оренди земельної ділянки на 

конкурсних засадах (земельних торгах) прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження звітів про експертну грошову оцінку земельної 

ділянки пл.. 0,019 га на вул. Базарна,7 і з/д пл.. 0,019 га на вул. Базарна, 7а гр. 

Кривуцької І.В. 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення затвердження звітів про експертну грошову оцінку 

земельних ділянок та їх обмін прийнято. 

О.Сидорович: про надання пільг по сплаті земельного податку в 2017 році 

Голосували: «за»- 22. 
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Головуючий: Рішення надання пільг по сплаті земельного податку в 2017 році 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з питань 

відбору виконавця послуг з виконання робіт із землеустрою, оцінки земель та 

визначення виконавця земельних торгів на конкурсних засадах (з/д пл.. 0,06 га на 

вул. Героїв УПА). 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії 

з питань відбору виконавця послуг з виконання робіт із землеустрою, оцінки 

земель та визначення виконавця земельних торгів на конкурсних засадах 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії з питань 

відбору виконавця послуг з виконання робіт із землеустрою, оцінки земель та 

визначення виконавця земельних торгів на конкурсних засадах (з/д пл.. 0,0092 га 

на вул. Львівська). 

Голосували: «за»- 22. 

Головуючий: Рішення про затвердження протоколу засідання конкурсної комісії 

з питань відбору виконавця послуг з виконання робіт із землеустрою, оцінки 

земель та визначення виконавця земельних торгів на конкурсних засадах 

прийнято. 

О.Сидорович: про затвердження детального плану територій на вул. Січ. 

Стрільців. 2 щодо розміщення багатоквартирного житлового будинку 

Голосували: «за»- 21, «утрималась» - Ю.Слободян. 

Головуючий: Рішення про затвердження детального плану територій прийнято. 

Головуючий: питання різного 

В.Хомич: стосовно каналізації на вул. Заріччя, коли можна підключатись? 

Головуючий: реконструкція КНС до кінця жовтня, після цього підключаєтесь. 

В.Хомич: люди утримуються від сільськогосподарських робіт на цьому масиві, 

коли будуть виділятись земельні ділянки. 

Головуючий: з нового року можливо будуть виділятись. 

В.Хомич вказав, що в комунальній комісії не знають як виглядає п. Юрцан . 

Т.Легоцька наголосила на відсутності знаків біля 2-ї школи. 
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Л.Чучман вказала, що біля цвинтаря немає зупинки автобусної. 

І.Анін: на вул. Польній не вистачає місць для паркування машин. 

В.Хомич наголосив на необхідності залучення інвесторів і коштів 

Ю.Слободян: вказала на необхідність освітлення біля переходів, в нічний час 

важко вести автомобіль, також щодо необхідності приміщень для МРЕВ 

Головуючий: Всі питання порядку денного вичерпано. Засідання Х сесії VІІ 

демократичного скликання Золочівської міської ради оголошено закритим. 

Виконується Державний Славень України. 

Голова засідання     (підпис)   Гриньків І.М. 

Секретар      (підпис)   Чучман Л.М. 


